
1 

 

RG.0012.2.8.2018  
   
 

P r o t o k ó ł   Nr  44/2018   

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Zdrowia i Pomocy Społecznej 

z dnia 24 września 2018 r. 

 

Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Z-ca Przewodniczącego 
komisji Teresa Bagsik.    
Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
 

Ad. 2. 
Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik przedstawiła porządek posiedzenia, do którego nie 
wniesiono uwag. 
W wyniku głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie i przywitanie. 
2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku posiedzenia.  
3. Analiza stanu przygotowania szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego 2018/2019.  
4. Dyskusja. 
5. Wolne głosy i wnioski. 
6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 20.8 2018 r.  
7. Ustalenie terminu i tematu następnego posiedzenia komisji.  
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 i 4. 

Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik oddała głos Naczelnik Wydziału Społecznego, Pani 
Aleksandrze Hangiel.                            
Pani Aleksandra Hangiel przywitała zgromadzonych gości oraz członków komisji informując, iż od 
kilku lat o tej porze spotykamy się na komisji w temacie przygotowań placówek do nowego roku 
szkolnego. Następnie przedstawiła i omówiła liczbę dzieci w poszczególnych przedszkolach w Gminie 
Zbrosławice – stan na wrzesień 2018 r. na podstawie materiału, który stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. Liczba dzieci w poszczególnych przedszkolach kształtuje się następująco: 
- Gminne Przedszkole w Kamieńcu – 77 dzieci 
- Gminne Przedszkole w Przezchlebiu – 65 dzieci 
- Gminne Przedszkole w Wieszowie – 68 dzieci 
- Punkt Przedszkolny przy Gminnym Przedszkolu w Wieszowie – 18 dzieci 
- Gminne Przedszkole w Świętoszowicach – 78 dzieci 
- Gminne Przedszkole w Zbrosławicach – 110 dzieci 
- Gminne Przedszkole w Miedarach – 50 dzieci 
- Oddział Przedszkolny w Kopienicy – 50 dzieci 
Jeżeli chodzi o szkoły, to sytuacja wygląda następująco, w związku z reformą oświaty klasy 
gimnazjalne zaczynają się zmniejszać i od 1 września 2018 r. w czterech szkołach będą utworzone 
klasy III gimnazjum i są to następujące szkoły: 
- Szkoła Podstawowa w Wieszowie 
- szkoła Podstawowa w Zbrosławicach 
- Zespół Szkolno-Przedszkolny w Miedarach 
- Zespół Szkół Ogólnokształcących w Kamieńcu. 
W dalszej części posiedzenia komisji Pani Aleksandra Hangiel przedstawiła i omówiła liczbę uczniów 
w Gminie Zbrosławice – stan na wrzesień 2018 r. z podziałem na klasy Szkoły Podstawowej, klasy 
Gimnazjalne oraz klasy Liceum Ogólnokształcącego – materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  

Pani Aleksandra Hangiel przedstawiła stan przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 
2018/2019 na podstawie wniesionych materiałów, które stanowią załącznik nr 4 do niniejszego 
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protokołu. Stan przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2018/2019 wygląda 
następująco: 

GP KAMIENIEC 
Remonty i zakupy poprawiające bazę: 
– zakup magicznego dywanu – 8.727,64 zł, 
– malowanie pionu kuchennego (kuchnia, obieralnia, zmywalnia) – prace wykonane przez 
konserwatora w ramach stosunku pracy, 
– artykuły do malowania - farby, pędzle, folie ochronne i inne art. do malowania -  397,65 zł 
– zakup zabawek ze środków zgromadzonych przez Fundację „Powiatowe Dzieci” z 1% podatku 
dochodowego - 2.400,00 zł. 
 
GP ŚWIETOSZOWICE 
Remonty i zakupy poprawiające bazę: 
– malowanie pomieszczeń kuchennych i sali maluchów – prace wykonane przez konserwatora w 
ramach stosunku pracy 
– farby oraz akcesoria: 451,10 zł 
– zakup mebli  do sali maluchów z funduszy sołectwa i Rady Rodziców w tym: 
z funduszy sołectwa: 2.000,00 zł, 
z funduszy Rady Rodziców: 2.997,00 zł. 
 
GP WIESZOWA 
Remonty i zakupy poprawiające bazę: 
zakupy: 
- stół przyścienny – 959,40 zł 
- garnek, talerze, kubki, łyżki i widelce – 1.096,91zł 
- doposażenie kuchni w związku z utworzeniem punktu przedszkolnego: patelnia elektryczna, sztućce, 
talerze, kubki, dzbanki, koszyczki na pieczywo, garnek – 4.482,12 zł 
Punkt przedszkolny przy Gminnym Przedszkolu nr 2 w Wieszowie 
zakupy: 
- stoły – 1.079,64 zł; krzesła z regulowaną wysokością – 2.338,20 zł; zestaw mebli – 3.167,91zł;  półki 
na kubki – 719,64 zł; biurko, krzesło – 622,53 zł; dywan – 989,91 zł;  kubki, ręczniki – 303,75 zł 
- zabawki – 3 450,00 zł - łącznie 12.671,58 zł. 
 
GP ZBROSŁAWICE 
Remonty i zakupy poprawiające bazę: 
- malowanie sali zajęć oraz szatni we własnym zakresie 
- zakup artykułów remontowych - 149,30 zł 
- wymiana podłogi w szatni - 6.519,00 zł 
- naprawa orynnowania - 5.499,00 zł 
- zakup zabawek – 6.064,90 zł 
- zakup kopiarki – 2.214,00 zł 
- wymalowanie i naprawa ogrodzenia, naprawa i malowanie sprzętu terenowego, malowanie sali 
gimnastycznej i sali V oddziału przez wolontariuszy 
- mebelki do sal zajęć, krzesła i stoliki na kwotę 6.347,31zł w tym: 
ze środków Rady Rodziców 2.255,00 zł, 
z Fundacji Andrzeja S. Piecucha 4.092,31 zł. 
 
GP PRZEZCHLEBIE 
Remonty i zakupy poprawiające bazę: 
- siatka ogrodzeniowa 999,22zł – wykonanie dodatkowego zabezpieczenia ogrodzenia 
przedszkolnego placu zabaw – dostosowanie do potrzeb dzieci z grupy specjalnej 
- zakup materiałów  malarskich 170,50 zł - malowanie  pomieszczeń przedszkola: kuchnia, magazyn 
żywności, aneks kuchenny, gabinet logopedy – wykonanie konserwator 
- magiczny dywan dla dzieci  - 8.727,64zł 
- wymiana wykładziny PCV - grupa specjalna -  3.199,23zł. 
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SP CZEKANÓW 
Remonty i zakupy poprawiające bazę szkoły: 
 - w wyniku reformy oświatowej i konieczności uzyskania pomieszczenia dla kl. VIII przeprowadzono 
remont polegający na: 
przebudowie pomieszczenia zajmowanego dotychczas przez filię Gminnej Biblioteki Publicznej.             
W wyniku postawienia dwóch ścianek działowych uzyskano 3 pomieszczenia : salę lekcyjną, 
sekretariat i bibliotekę szkolną. 
 Koszt remontu -  4818,82 zł:  2.500,00 zł – robocizna +  2.318,82 zł – materiały 
 - szafa metalowa do sekretariatu – 549,00 zł 
- 2 laptopy, jeden do sekretariatu drugi do tablicy inter.w sali lekcyjnej – 3480,00 zł 
- licencje do laptopów – 568,26 zł 
- płyty na nowe blaty do stolików szkolnych – 775,352 zł,wymiana blatów ławek przez konserwatowa 
- farby i materiały malarskie do pomalowania pomieszczeń klasowych – 362,35 zł pomalowanie 
pomieszczenia przez konserwatora 
- wykładzina dywanowa do kl. I – 285,00 zł 
- tablice korkowe  na korytarz i do nowej klasy– 275,78 zł 
- kompakty WC -6 szt. i deski sedesowe + materiały do zamontowania toalet  - 2417,35 zł 
- środki Rady Rodziców: podręczniki do j. niemieckiego do biblioteki szkolnej – 810,00 zł i 3 szafy do 
klas – 1470,00 zł 
Dodatkowe środki: 
„Aktywna Tablica”- 17.500,00 zł 
– wkład własny – 3 5,00 zł , środki dotacyjne 14.000,00 zł - zakupiono 2 monitory interaktywne 65 
calowe i tablicę interaktywną. 
Program Rozwoju Czytelnictwa- 5.000,00 zł 
- wkład własny 1000,00 zł, środki dotacyjne – 4000,00 zł - planowany zakup lektur oraz literatury 
dziecięcej i młodzieżowej do biblioteki szkolnej. 
          
SP PRZEZCHLEBIE 
Remonty i zakupy poprawiające bazę: 
 remont instalacji elektrycznej w sali lekcyjnej- 1 500,60 zł 
 remont i pomalowanie pokoju nauczycielskiego oraz pomalowanie sali gimnastycznej- 9 003,60 zł 
 pomalowanie sali lekcyjnej -  w ramach stosunku pracy konserwatora + zakup materiałów  
malarskich i remontowo- wykończeniowych: 175,80 zł 
 lampa do pokoju nauczycielskiego- 333,45 zł 
 tablica magnetyczna biała- 249,90 zł 
 wykładzina PCV+ materiały wykończeniowe - 293,10 zł 
 stół Daniel 1-osobowy (3 sztuki)- 479,70 zł 
 roleta żakardowa (3 sztuki)- 351,00 zł 
Dodatkowe środki: 
 Program Rozwoju Czytelnictwa – 3100,00 zł 
- wkład własny 600,00 zł, środki dotacyjne – 2.480,00 zł  zakupiono lektury szkolne dla klas I-III i IV-
VIII oraz nowości czytelnicze 
 otrzymanie głównej nagrody finansowej w Konkursie pn. „Zielona Pracownia 2018” organizowanym 
przez WFOŚiGW w Katowicach, na utworzenie pracowni ekologiczno- przyrodniczej dla uczniów 
Szkoły Podstawowej w Przezchlebiu pod nazwą „Ekologiczny Zakątek” (wydatki: sprzęt multimedialny 
w postaci tablicy interaktywnej, projektora krótkoogniskowego oraz laptop, meble do sali lekcyjnej, 
pomoce dydaktyczne do nauczania przyrody, geografii, biologii 
Łączna wartość 37 491,00 zł w tym wkład własny 7 500,00 zł 
 fundusze Rady Sołeckiej w kwocie 2970,00 zł na zakup 2 zestawów komputerowych wraz z 
oprogramowaniem dla uczniów 
 Fundacja Studencka Młodzi- Młodym Organizacja Pożytku Publicznego- środki pozyskane w ramach 
1 %- zakup 2 komputerów do sal lekcyjnych w kwocie 2600,00 zł 
 środki Rady Rodziców- zakup 2 monitorów do sali lekcyjnej dla uczniów w łącznej kwocie 498,00 zł. 
 
SP KOPIENICA 
Remonty i zakupy poprawiające bazę szkoły: 
- bieżące odświeżenie szatni i korytarzy sali gimnastycznej – prace wykonane przez konserwatora w 
ramach stosunku pracy (koszt materiałów – 437,56) 
- instalacja łącza internetowego na sali gimnastycznej – 600,00zł 
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- instalacja oświetlenia i monitoringu „Podwórka Talentów Nivea” oświetlenie  na kwotę – 1.537,50, 
monitoring na kwotę - 2.600,00 
 - zakup licencji e – dziennik, e – świadectw dla kl. IV –VII i strojów sportowych dla reprezentantów 
zawodów sportowych na kwotę 3.790,00 
Dodatkowe środki: 
Program Rozwoju Czytelnictwa- 5.000,00 zł 
- wkład własny 1000,00 zł, środki dotacyjne – 4000,00 zł -  zostaną zakupione książki do klas I – VIII. 
Fundusze od sponsorów: 
 - telewizor do klasy I -  1.500,00 
- rolety do kl. I – 300,00 
Środki Rady Rodziców: odkurzacza – 300,00; zorganizowanie spotkania dla uczniów z laureatem 
MasterChefa – 340,00;  Zakup tablicy multimedialnej i rzutnika do kl. IIIb – 6.680,00; Pokaz 
Uniwersytetu Rozwoju dla dzieci – 720,00. 
 
SP WIESZOWA   
Remonty i zakupy poprawiające bazę szkoły: 
- dostosowanie hydrantów do norm unijnych – 4.378,80 zł 
- uaktualnienie instrukcji p.poż – 799,50 zł 
- budowa parkingu od strony ul. Jagodowej, wraz z wymianą ogrodzenia  52.493,89 zł 
Dostosowanie szkoły do otwarcia punktu przedszkolnego: 
- remont łazienki – 20 000,00 zł 
- obudowy na kaloryfer – 910,00 zł 
Dodatkowe środki: 
- "Aktywna Tablica" -17.500,00 zł 
- wkład własny – 3 5,00 zł, środki dotacyjne 14.000,00 zł - 2 interaktywne monitory dotykowe o 
przekątnej ekranu co    najmniej 55 cali 
- "Zielona Pracownia 2018"– środki z WFOŚIGW (wydatki: meblie, ławki, krzesła, biurko, tablica 
interaktywna, laptop:  przygotowanie,  pomalowanie ścian i sufitów, wymiana podłogi, fototapeta, 
zlewozmywak, pogrzewacz, wizualizer   mikroskopy,  pozostałe pomoce) 
Łączna wartość 44 357,95 zł w tym wkład własny 14357,95 zł. 
 
SP ZBROSŁAWICE 
Remonty i zakupy poprawiające bazę szkoły: 
Remonty: 
- na klatce schodowej i na korytarzu w starej części budynku uzupełniono braki płytek oraz braki  
 w stopniach (zalecenie SANEPIDU) – 4 780,00 zł 
- w sali lekcyjnej nr 1 wymieniono instalację elektryczną (295,95 zł – materiał, wykonanie - 
konserwator) i pomieszczenie pomalowano – (323,00 zł - materiał Rada Rodziców, wykonanie – 
strażacy OSP) 
- pomalowano przedsionek wyjścia w kierunku boiska – 137,50 zł - materiał, wykonanie – rodzice 
- naprawa dachu sali gimnastycznej – 1 390,00 zł 
- zakupy: tablica suchościeralna magnetyczna – 223,60 zł; tablice korkowe 2 szt. - 94,00 zł; 
szatkownica dla kuchni – 2 046,84 zł 
Dodatkowe środki: 
- Zielona Pracownia – środki z WFOŚIGW – 27.999,00 zł + wkład własny 7.500,00 
w pomieszczeniu na I piętrze starej części budynku zorganizowano ZIELONĄ  PRACOWNIĘ 
(wymieniono wykładzinę i całą instalację elektryczną , pomalowano ściany, pomoce dydyaktyczne: 
tablica interaktywna, projektor , mikroskopy 7 szt; meble; rolety w sali nr 7 , tablica suchościeralna 
magnetyczna i tablice korkowe (3szt.); walizka ekobadacza; fototapeta zł; akwarium + filtr + 
podbieraki; mapy; szkielet człowieka, małe laboratorium, pojemniki plastikowe, wózek do laboratorium 
Łączna wartość 35 499 zł w tym wkład własny 7500,00 zł 
- "Aktywna Tablica" -17.500,00 zł 
- wkład własny – 3.500,00 zł , środki dotacyjne 14.000,00 zł -  Tablica interaktywna i projektor 
- Projekt Unijny – Efektywne kształcenie - zestaw mebli do sali nr 1 – 4 612,50 zł. 
 
SP ZIEMIĘCICE 
Remonty i zakupy poprawiające bazę szkoły: 
- projekt zadania „Budowa wielofunkcyjnego boiska” (grudzień 2017r.):  8.979,00zł, 
- kserokopiarka: 999,99zł, 
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- malowanie kotłowni i toalet: materiał: 76,40zł; lamperii w sali gimnastycznej: materiał: 218,70zł oraz 
bramek na boisku szkolnym: materiał: 37,00zł -   prace wykonane przez konserwatora w ramach 
stosunku pracy, 
- remont ogrodzenia: 5.000,00zł, 
- dysk twardy na potrzeby sekretariatu: 258,30zł 
- dwa krzeseła ze stolikami: 473,73zł, 
- cztery zestawy komputerowe i dwa monitory: 3.546,00zł, 
Wydatki poniesione w związku z przygotowaniem szkoły  do przyjęcia klasy VIII: 
- lektury dostosowane do nowej podstawy programowej: 1413,00zł, 
- szafki do szatni: 2.101,82zł, 
Środki z Rady Sołeckiej: 
- dofinansowanie do remontu bramy wjazdowej od strony boiska: 3.000,00zł 
  Środki z Rady Rodziców: 
- dofinansowanie do kserokopiarki: 2499.36zł, 
- dywan do sali klasy III: 259,00zł, 
- laptopa do sali klasy I: 1.100,00zł. 
 
ZSO KAMIENIEC 
Remonty i zakupy poprawiające bazę szkoły: 
- pomalowano – lamperię i odbojnice znajdujące się na korytarzach, małą salkę gimnastyczną, szatnie 
uczniowskie na dużej sali gimnastycznej, klasę która , od tego  roku szkolnego ma pełnić rolę 
pracowni informatycznej, wejście do budynku szkoły, poręcze przy wejściu do szkoły, zabezpieczono 
uszkodzone miejsca na dachu przed przeciekaniem,  koszt  zlecenie: 2.400,00 zł 
- materiały do malowania i  bieżących napraw - 1074,20 zł 
Dodatkowe środki: 
 „Aktywna Tablica”- 17 500,00 zł 
 - wkład własny – 3 500,00 zł , środki dotacyjne 14.000,00 zł -  tablica interaktywna z projektorem  ultra 
krótkoogniskowym, interaktywny monitor dotykowy. 
           
ZSP MIEDARY 
Remonty i zakupy poprawiające bazę szkoły: 
 - komputer + monitor do biblioteki,  komputer do świetlicy -  1151,22 
- monitor do pracowni komputerowej - 459,00 
- zasilacz awaryjny - 399,00 
- oprogramowanie MS Office - 5 szt. - 1371,45 
- części do napraw komputerów, kable, myszki, baterie, itp.  - 631,02 
- maty podłogowe do świetlicy - 118,00 zł 
- ławeczki szatniowe - 1979,40 
 - instrumenty muzyczne do przedszkola - 84,00 
- maty gumowe wejściowe - 853,62 
- magiczny dywan - 8727,64 
- ceraty na stoliki 195,00 
- sztućce - 68,74 
- licencja roczna e-dziennik - 3138,00 
- pomalowano szatnię i zaplecze sali gimnastycznej - koszt materiałów 125,53 - praca konserwator w 
ramach pracy + rodzic; wszystkie toalety w placówce - koszt materiałów - 243,00 – praca konserwator 
w ramach pracy; szafki kuchenne - koszt 56,15 - wykonanie pracownicy obsługi; 
- pomalowano szatnie szkolne wraz z renowacją ścian - koszt 644,97 - wykonanie Rada Rodziców. 
 
Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik zapytała czego dotyczy planowana adaptacja budynku.
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy sprawa wygląda następująco, 
niestety nie udało się wykonać zamierzonego planu, czyli adaptacja strychu. Z ekspertyz technicznych 
wynika, że cała konstrukcja dachu musiałaby zostać przebudowana, gdyż tzw. wieszar, który 
podtrzymuje całą konstrukcję dachu musiałaby opierać się na czymś innym. Zaczęto poszukiwać 
innego miejsca pod adaptację i na dzień dzisiejszy Gmina planuje zaadoptować pomieszczenia po 
Mniejszości Niemieckiej. Gmina jest na etapie negocjowania w sprawie wcześniejszego rozwiązania 
umowy z Mniejszością. Jest również projektant, który wykonuje inwentaryzację budynku. Sprawa 
opiera się również o Sanepid, Straż Pożarną oraz Konserwatora Zabytków. Jeżeli wszystko się uda, to 
Gmina chce stworzyć miejsce dla 25 przedszkolaków.    
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Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik zapytała jak będzie wyglądać wówczas sprawa z 
posiłkami           
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że posiłki będą zorganizowane podobnie jak w 
przedszkolu w Wieszowie czyli nasz catering, gdyż nie ma warunków, aby stworzyć kuchnię w 
zaadaptowanym budynku.  

Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik zapytała czyli nie będzie potrzeby przenoszenia 
posiłków przez ogród przedszkola przez personel.      
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że technicznie jeszcze nie wiadomo jak sprawa 
zostanie zorganizowana, może wyniknąć sytuacja, że będzie potrzeba zakupienia wózków do 
przewożenia. 

Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik zapytała dlaczego w oddziale przedszkolnym znajduje 
się najmniejsza grupa dzieci, a nie grupa dzieci w wieku 6 lat.      
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że odbyła się rekrutacja dla dzieci, których jeszcze 
nie ma w przedszkolu. W przedszkolu nie było najmłodszych dzieci. Założenie było, że okres 
przebywania dzieci w zaadaptowanym pomieszczeniu na poddaszu będzie krótki, jednak niestety 
adaptacja pomieszczenia na poddaszu nie doszła do skutku i dlatego najmłodsze dzieci zostały 
przekierowane do punktu przedszkolnego przy Gminnym Przedszkolu w Wieszowie.   

Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik zapytała czy Gmina nie myśli o budowie nowego 
przedszkola w Wieszowie, gdyż Wieszowa bardzo się rozbudowuje.    
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że Gmina bardzo poważnie myśli o przyszłości dzieci 
w tym zakresie.  

Radna Krystyna Graca zapytała czyli został skierowany wniosek Gminy o pozyskanie funduszów 
zewnętrznych na modernizację terenu budowy przedszkola i jest to teren, gdzie obecnie znajduje się 
wynajmowany przez Mniejszość Niemiecką budynek. Dopytała jakiego terenu ma dotyczyć adaptacja.
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że wniosek unijny o pozyskanie środków 
zewnętrznych został skierowany na adaptację pomieszczeń przedszkolnych, gdyż adaptacja miała 
dotyczyć pomieszczeń strychu przedszkola. W momencie, gdy proceduralnie Gmina otrzyma 
pozytywne dopuszczenie, otrzyma pieniądze i zostanie podpisana umowa, wówczas Gmina jako 
beneficjent może wnioskować o dokonanie zmian w wniosku o dofinansowanie. W momencie, gdy 
Gmina przedstawi argumenty, dlaczego musiano zmienić lokalizację adaptacji ze strychu na inną 
lokalizację, wówczas Gmina otrzyma zgodę z Urzędu Marszałkowskiego na adaptację innej lokalizacji.   

Radna Krystyna Graca zapytała czy budynek Mniejszości Niemieckiej w Wieszowie jest własnością 
Gminy i czy zostanie wypowiedziana umowa Mniejszości Niemieckiej.     
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że budynek jest własnością Gminy i obowiązuje 
umowa użyczenia do końca 2018 r.  

Radna Weronika Krok poruszyła problem przedszkola w Kopienicy. W ubiegły roku odbyło się 
spotkanie z Rada Rodziców z Kopienicy oraz z Panią Dyrektor, gdzie była walka o to, czy przedszkole 
ma mieć kuchnię czy też nie. Ponieważ wystosowano pismo do Urzędu Gminy z wymuszeniem od 
władz Gminy, aby wyrazić zgodę na projekt budowy przedszkola z kuchnią. Na dzień dzisiejszy słyszy 
się tylko o tym, że projekt budowy przedszkola jest gotowy i nic więcej. Przedszkole w 
Świętoszowicach jest już ukończone i mieszkańcy cieszą się z nowego budynku a o Kopienicy nie 
mówi się nic. Na początku roku 2018 była mowa, że na zakończenie kadencji 2014-2018 uda się 
przynajmniej wylać fundamenty. Zapytała jak spraw budowy przedszkola w Kopienicy wygląda na 
dzień dzisiejszy.           
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że na pewno budowa przedszkola w Kopienicy jest 
zaplanowana i cała dokumentacja jest gotowa. Niedawno była poruszana kwestia problemu 
ogrzewania przedszkola, gdyż musiałaby nastąpić budowa kolejnej kotłowni. Szczegółowa odpowiedź 
zostanie udzielona na kolejnym posiedzeniu komisji.  

Radna Krystyna Graca zapytał czy został złożony wniosek o dofinansowanie na budowę przedszkola 
w Kopienicy.           
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że nie kojarzy, aby kiedykolwiek były prowadzone 
rozmowy na temat złożenia wniosku o dofinansowanie do budowy przedszkola w Kopienicy. 
Szczegółowa odpowiedź zostanie udzielona na kolejnym posiedzeniu komisji.  

Radny Grzegorz Kłaczek powiedział, że cieszy się, że Gmina zauważa problem przedszkola w 
Wieszowie, gdyż wpływają pierwsze pisma niezadowolonych rodziców Wieszowy odnośnie pobytu ich 
dzieci w przedszkolu, które to dzieci obecnie znajdują się w innych przedszkolach. Rodzice do końca 
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nie są zadowoleni z takiego rozwiązania oraz rodzice i nauczyciele nie są zadowoleni, że punkt 
przedszkolny został otwarty w szkole w Wieszowie. Dzieci w Wieszowie z każdym rokiem przybywa, 
gdyż nowych budynków powstaje coraz więcej. Sprawa budowy przedszkola w Wieszowie jest 
obecnie bardzo poruszana przez mieszkańców. Bardzo proszę o poczynienie starań w tym kierunku. 
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że w związku z tym, iż jest grupa rodziców 
niezadowolonych z faktu, że starali się w rekrutacji do przedszkola w Wieszowie a znajdują się gdzie 
indziej, Gmina chce stworzyć nowe kryterium w sprawie rekrutacji do przedszkoli, które będzie 
dodatkowo punktować tych rodziców, którzy mają dzieci w przedszkolu na terenie Gminy.   

Radna Weronika Krok powiedziała, że w porównaniu do Wieszowy, które to sołectwo jest sołectwem 
dużym, w Kopienicy jest 50 dzieci i 6 dzieci się nie dostało.  

Radny Joachim Pieczka powiedział, że w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Kamieńcu przez okres 
3 lat ubyło ok. 150 dzieci. Dlaczego tam nie może powstać przedszkole dla dzieci z miejscowości 
Wieszowa. Sołectwo Wieszowa bardzo się rozbudowuje. Czy są plany umieszczenia tam dużego 
przedszkola, które mogłoby pomieścić dzieci.       
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że są takie plany. 

Radny Grzegorz Kłaczek powiedział, że zaprosi Radnego Joachima Pieczkę na spotkanie z rodzicami 
z Wieszowy i przekona ich, że dla nich będzie otwarte przedszkole w Kamieńcu. Życzę powodzenia. 

Radny Norbert Michalik zapytał jak rozumieć nasz catering.     
 Pani Aleksandra Hangiel odpowiedziała, że jest to jedzenie, które jest przygotowywane przez 
pracowników przedszkola. Wyżywienie nie jest kupowane z zewnątrz.  

Z-ca Przewodniczącego komisji Teresa Bagsik podziękowała Pani Aleksandrze Hangiel za 
przedstawienie i omówienie sytuacji na temat przygotowania szkół i przedszkoli do nowego roku 
szkolnego 2018/2019.  

 

Ad. 6. 

Komisja przy 9 głosach „za” przyjęła protokół z posiedzenia z dnia 20.08.2018 roku. 

 

Ad. 7. 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 10.10.2018 r. godz. 1600 w temacie; „Współpraca 
Partnerska Gmin” oraz „Sprawozdanie z pracy komisji”  

 

Ad. 8. 

Z-ca Przewodniczącego Teresa Bagsik podziękowała zebranym za udział w posiedzeniu, dokonując 
tym samym jego zamknięcia. 

 

       Protokołowała                                                                                 Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Inspektor Justyna Cieśla                                                      Teresa Bagsik  
  

 

 

 

Załączniki do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.   

 

 

  

 


